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Formalia
F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Alma Thunberg

Val av justerare: Wilma Löfgren

F3 Fastställa föredragslista

Information

I1 Gå igenom föregående protokoll



Detta är ordförandens uppgift. Salina går igenom föregående

protokoll.

I2 Nytt från HumSek

Representant inom HumSek tar upp eventuell info
Det är möte på torsdag, Salina eller Valdemar går.
WeDigIt vill ha två representanter från varje program.
Alma och Bella vill bli borttagna från den preliminära listan som gjordes
på representanter innan jul.
Konsthögskolan har joinat humsek.
Ny ordförande för HumSek, Daniel Andersson.
De vill öka engagemanget från föreningarna angående examenfesten.

I3 Nytt från SAMO

SAMO tar upp eventuell info
Det händer inte mycket här?

I4 Ekonomisk rapport

Kassör tar upp eventuell info
Valdemar säger att pengarna ligger där de ligger, det händer inget där. :o

Diskussion

D1 Coronaläge för framtida event
Restriktionerna är borta 28 februari.
Möten kommer hållas på plats från och med nu.
Vill vi ha sittning nu när det går att ha sittning? Alma säger nej. Alla
andra säger ja! Det ska höras med Alva och Elin och flera medlemmar i
styrelsen kan tänka sig hoppa in och hjälpa till om det blir aktuellt.

D2 Skrivartävling
Det finns 15 bidrag.
Det kan bli aktuellt att förlänga den för att få in fler bidrag.
De ska göra bidragen anonyma sen ska de skickas till juryn. Sen är det upp
till juryn hur de vill jobba vidare.
Till nästa år ska vi trycka på att dokumentet ska vara anonymt.
De ska gå över budgeten nu när alla bidrag är inne.
Kolla med biblioteket om de skulle vilja ha ett ex av antologin. Kanske
från alla år?
Hur ska vi göra med e-boken? Hur mycket ska den kosta?
Prata med Mimmi om illustrationen. Hur mycket ska hon få för sitt arbete?



D3 Vårfest
Salina, Wilma och Frida träffades och diskuterade eventuella teman och tid
för fest. De pratade om slutet av mars/början av april.

D4 Skrivcirklar
Sofia vill starta upp skrivcirklarna igen.
Många av oss känner att fredagar är en konstig tid för skrivcirkel. Kanske
flytta dem till tidigare i veckan? Efter klockan 16 måste de ligga.
Ska vi göra en undersökning och ta ett beslut på discord?
Gör en undersökning på Instastories. Frida försöker få ut en undersökning
imorgon.
Om det är fler som vill hålla i en skrivcirkel ska de höra av sig.

D5 Presentationskväll
Allt utom plats ligger ute på våra sociala medier.
Deadline för att skicka in en presentation är 1:a mars. Salina tipsar om
att lägga ut en påminnelse relativt tidigt och en typ 2 dagar innan.
De ska boka en lokal. Det bästa hade varit att alla skickar sina
presentationer till en person så bara en dator behövs.
Salina måste boka lokalen. Hon rekommenderar att gå till Stefan för tips om
lokalbokning.

D6 På Spåret
Det ligger på is och kommer ligga på is ett tag. Det är en del jobb kvar.

Beslut

B1 Beslut om Skrivartävling
Vi har bestämt att vi ska avsluta tävlingen.

B2 Beslut om Skrivcirklar
Vi har bestämt att vi ska göra en undersökning sen bestämma hur vi går
vidare.

B3 Beslut om Presentationskväll
Inga beslut behöver tas.

B4 Beslut om På Språret
Inga beslut behöver tas.



Övriga Punkter:
Salina ska gå på möte med studentlivssamordnaren imorgon (onsdag 16/2). Hon
ska få reda på vad denna människa gör. Salina tar upp frågan att få fria
pronomenval på canvas.
Stefan har hört av sig och frågat om vi skulle vilja översätta dokument
från svenska till engelska för HumSek. Många uttryckte intresse. Just nu är
det ett heldagsarbete för en person, det kommer ersättning för arbetet där
delar går till SpLitt. De som är intresserade får skicka ett mail till
Stefan så är det först i kvarn. Salina ska skicka hans mail.

F4 Möte avslutas

Underskrifter
Ordförande: Salina Söderberg

Sekreterare: Alma Thunberg

Justerare: Wilma Löfgren


